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Summary

Our aim of the following study is to highlight the scientific efforts that have been
carried on by the Algerian linguist Doctor Abderrahmane El hadj Salah who devoted his
life and is still doing so in the scientific linguistic research. In this research, I tried to
clarify most of his linguistic investigations, his authentic grammar thinking and also his
recent Khalil Ibn Ahmed El Farahidi’s theory which remains a part of other scientific
fields in this world that could be considered as future academic studies such as the
domain of interpreting, the different voices etc.

Opening words:

 Linguisticse Different voicese Khalil’s recent theorys Grammar thinkinge

Linguistic research

Résumeé :

Le but de notre étude c’est de faire valoir les efforts scientifiques consenties par le
savant Linguistique en 1’occurrence le docteur Abderrahmane El Hadj Salah qui a
consacré toute sa vie et ce jusqu’a ce jour dans la recherche scientifique.

Dans ce résumé cet éminent savant n’a pas amis de se pencher a (travers) travers
ces investigations dont différents domaines scientifiques, a savoir : les linguistiques,
recherche grammaticales authentiques, ainsi qu’a son point de vue sur la nouvelle — le
formule El Khalilia.

Tous ces scientifiques entrepris, par ce dernier donnerons naissance a des études
académiques et de phonologies nouvelles pour le futur.

Mots clés :

- Linguistique, Phonétique, Nouvelle théorie El Khalil, Pensée grammaticale.
Recherche Littéraire




